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Referat af bestyrelsesmøde 31-5-2022 

 

Fremmødte: Carsten, Lena, PC & Bjarne 

Fraværende: Sebastian & Malou 

Referent: Bjarne 

 

 

 

 

1. Nyt fra formanden: Bjarne orienterede kort om NFIK, BaneDanmark har endnu ikke 
beplantet langs med banelegemet. Og PC kontakter BaneDanmark med henblik på at 
få opsat ”mur” isf lav beplantning. Formandsklubben får nu mere struktureret 
dagsorden og forhåbentlig et større fremmøde. Der er intet nyt om DBU-Brede. 

2. Status økonomi: Løs snak. Bjarne spurgte ind til antallet af medlemmer – det kan ses i 
Klub-Office 

3. Orientering fra Tennis:  Status Quo. Bjarne spurgte ind til paddle tennis – det er stadig 
på ide plan. 

4. Orientering fra Senior: Snak om Hardi Cup. Der er både ny Herre træner Morten og ny 
Dame træner Søren. Der er færre dame spillere. Det går godt for Veteran og Masters. Der 
er flere aflyste kampe for 2-holdet, og EB har opsagt samarbejdet. 

5. Orientering fra Ungdom: udgik 

6. Orientering fra Sponsor/vedligehold/bane: Det går støt fremad med sponsor 
indtægter og der er et BØF arrangement i juli. Ang. vedligehold, så ordnes der lofter i juli, 
og støvlevask flyttes ned ved tennis. Lena undersøger om kameraer bør udskiftes. 
Carsten foreslog at vi kigger på en erstatning til den nuværende tennistavle. Intet nyt fra 
baneudvalget.  

7. Evt.:  Kafe Lodberg har fået ny kontrakt. Løs snak om nøgler samt spillertrøjer 

8. Næste møde: Onsdag d.31-08-2022 
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